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Poslanci bratislavského Lamača sa budú opäť zaoberať revitalizáciou 30-ročného schátralého
Malokarpatského námestia, ktoré plánuje obnoviť spoločnosť Sundiamond. Starostka mestskej časti Oľga
Keltošová zvolala v tejto veci na 15. 12. mimoriadne zasadnutie zastupiteľstva. „My sa s investorom ťažko
dohodneme, pretože on chce robiť výstavbu a my sme zásadne proti,“ uviedol Vojtech Karel z petičného
výboru. Pod petíciu sa doteraz podpísalo vyše 1 540 ľudí. Podľa zástupcu investora Lukáša Baňackého
zapracovali všetky ich pripomienky. Výrazne sa zmenila podlažnosť celého objektu, zmenšila sa budova
supermarketu, pribudla zeleň aj parková výsadba.
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